
  

 Haninge Brukshundklubb Styrelsemötesprotokoll 3/2024 
                                Mötet hölls tisdagen den 16 april 2024 i klubbstugan, Riddartorp.  

 
Närvarolista:  
Ordförande Carin Tilliander Ord. ledamot Marie-Louise Winroth  
Vice ordförande Heléne Norling Lundén  Ord. ledamot  Yvonne Nordén  
Kassör Peggy Wandery  Ord. ledamot  Fia Gille  
Sekreterare Eva Segelöv - med på Messenger (sjuk) Suppleant Caroline Mathiasen - frånvarande 
Suppleant Mia Lindblom  
 
 
 
 
   
§   1 Mötets öppnande 

Ordförande Carin Tilliander hälsade alla välkomna och förklarade mötet för öppnat.  
 

§   2 Godkännande av dagordning 
Föreslagen dagordning godkändes. 
 

§   3 Val av justeringsman 
 Marie-Louise valdes att justera protokollet. 
 

§   4 Föregående protokoll. 
Styrelsemötesprotokoll 2/2024 godkändes och lades till handlingarna.  
 
 

§    5 Kommittéer/Sektorer 
 
Lydnad/Brukssektorn: 
Årets första lydnadstävling på söndag den 21 april, alla klasser. 
 
HUS – hundägarutbildningssektorn 
Det är ett stort antal kurser som är utlagda på hemsidan nu 
 
Specialsöksektorn:  
Sektorn vill gärna ha en tävling på ett annat område, finns lite för mycket kong-bitar runt klubben. 
Har planerat sök-väggen och ska påbörja bygget nu. 
Pågående öppna träningar 
 
Rallysektorn:   
Tävling den 27 april, dubbel-mästare. 
Behöver boka domare till höstens tävlingar. 
Ska börja med öppna träningar på torsdagar nu i vår. 
 
Noseworksektorn: 
Har en NW-tävling på klubben den 30 april, Valborgsmässoafton 
 
Agilitysektorn:  
Har fått bra hjälp med utplockning av hinder efter att det annonserades på Facebook 
Få anmälda till kurser i maj trots stor efterfrågan på agilitykurser? 
 
Stugfogde  
Städdag på klubben den 28 april 
Behöver röja sly runt planerna 
Gunilla kommer att använda en lövblås på städdagen, vi slipper då mycket krattande. 
Byta vattenfilter inför sommaren 
 



 
Freestyle/TtM 
Inget att rapportera 
 
Utställning 
Lotta Ringius har nu lagt ut annonsen om vår inofficiella utställning på midsommar 

 
 Tjänstehundssektorn 

Det behöver komma in minst 3 anmälningar för att patrullhund-tävlingen ska bli av, annars kan vi inte ta emot 
efteranmälningar. 

 Blir tävlingen av så behövs det 2 spårläggare till tävlingsdagen. 
  

Köket 
Yvonne fortsätter att arbeta med underlaget för köksbeställningar, tar fram ett underlag som gör det lättare att 
sköta beställningar inför tävlingar och annan aktivitet. 

  
§   6      Kassör  

Vi har idag totalt 529 308 kr på banken.  
Antalet medlemmar i klubben just nu är totalt: 465 personer. 
 
 

§   7      Ingående skrivelser:  

• Årsmöte Studiefrämjandet 23/4, kl 18 

• Medlemsmöte distriktet på Zoom 29/4 kl 19.00 

• Kongresshandlingar SBK 

• Val av förbundsstyrelse: 
Styrelsen på Haninge Brukshundklubb har en omröstning under styrelsemötet idag den 16 april. Styrelsen 
väljer alternativ 3 av de 3 förslag som har skickats ut av SBK.  Under punkt C, val av 3 ledamöter väljer vi: 
Barbro Olsson, Ingrid Tapper och Marin Sjölin 
1 person är bortvald av HBK: Fredrik Ohlsson. 

 
§   8 Utgående skrivelser:  

• Informationsbrev till medlemmar 
 
§   9 Övriga frågor 

 

• Årsmötet, förslag på att vi bara ska kora klubbmästare på årsmötet, 1:an – 3:an och årets nomineringar. 
Sektorerna kan ha egna separat prisutdelningar, detta för att hålla nere längden på mötet. Förslag på att 
resultat från tävlingar bör skrivas in i verksamhetsberättelsen. 

• Ungdomssektor, är det något som vi ska starta på HBK? Carin Tilliander kan göra ett utskick och se om det 
finns ett intresse. Avvakta resultat innan vi tar upp eventuellt stipendium för ungdomar. 

• Offerter agilityplan: Styrelsen beslutar att vi väljer den billiga offerten från TMM AB och lägger till ytterligare 
en summa för att få mer fyllning till planen. 

• Öppethus? Beslutar att vi avstår från att ha öppet hus i studiefrämjandets regi. Avvaktar till nästa år när 
klubben fyller 60 år. 

• Ungdomsläger, Vi har ansökt om att hålla ungdomsläger 13–15 september 2024. 

• Kläder för instruktörer, beslutar att de som håller kurser kontinuerligt ska få 600 kr + tryckkostnad vid 2 
kurser/termin (eller motsvarande). Kan handla själva och inkomma med kvitto, instruktörerna får ansöka 
själva om att få förmånen. 

• Styrelsen beslutar att vi ska köpa in ytterligare en bänk med bord för ca 5000, lämnar uppdraget till 
stugfogden. 

• Marie-Louise kommer att skapa ett föreningskonto och skaffa en ny kalender till HBK när den nuvarande ska 
läggas ner den sista april. Det finns önskemål om att skaffa en bättre kalender med färgkoder 

• Klubben har fått flera sponsorer till lydnad och bruks, behöver promota våra sponsorer på hemsidan. 

• Planerar byte av kod till nyckellådan. 

• Rudan 3–4 augusti, kan vi ha en hundaktivitet där? Tex freestyle och prova på tricks, visa upp specialsök som 
ett scenario. 

• Torsdagsträningen, önskar att få lilla plan inhägnad mot vägen då det är många som rider förbi på dagarna. Vi 
kan sätta upp ett orange fårstängsel där tills vidare. Stugfogden kan kolla upp det. 

• Be tävlingsledarna informera om att hålla nere ljudnivån mellan momenten, detta vid tävlingar samtidigt på 
båda planerna. 

• Helen söker några personer som kan vara ansvariga representanter i distriktet för HUS och Rallye 



• Träningsgrupp i skogen, krävs att det finns en som är ansvarig och har ett kort utfärdat av SBK. Det ska finnas 
ett dokument i en pärm på klubben där alla i gruppen finns med. Det är Maria Gabrielsson som utfärdar 
dokument/kortet. Carin kan anmäla alla som vill ha ett kort till Maria. 

• Kontakta Carin och Christina om man har förslag på föreläsare, Helen och Fia Gille har lämnat några förslag för 
kurser/föreläsningar. 

• Medlemsmöte på torsdag den 16 maj. 
 
 
 

 Viktiga datum: 
Datum för kommande styrelsemöten under 2024: 
Tisdag 21 maj 
Tisdag 4 juni 
Tisdag 27 augusti 
Tisdag 24 september 
Tisdag 22 oktober  
Tisdag 26 november 
Tisdag 17/12 
 
Medlemsmöten:  
16 maj och 24 oktober 2024, klockan 19.00. 
  
Datum för sommarfest: 15 juni 2024 

 
§ 10  Nästa styrelsemöte:  

Tisdag 21 maj, plats: klubbstugan.  
  

§ 11 Mötets avslutande 
Carin tackade alla för visat intresse och förklarade mötet för avslutat. 
 
 
 
 

 
  Vid protokollet Justeras       
 
 
 
 _________________________________ ______________________________                                                                                                                   
 Eva Segelöv Marie-Louise   


